



Kirkenes og Omegn Skiklubb


Referat styremøte i Varmestua, 31. august 2023, kl 19


42/23	 Godkjennelse av innkalling


Vedtak: godkjent 

43/23	 Godkjennelse av dagsorden


Vedtak: godkjent 

44/23	 Godkjennelse av referat fra forrige møte


Vedtak: godkjent 

45/23	 Orientering fra utvalg


Sportlig. Hilde presenterte utkast til informasjonsskriv om KOS. Styremedlemmene bes om å gi 
innspill slik at dokumentet kan ferdigstilles i løpet av kommende uke.


LK har møte denne uke. Ønsker KOS å arrangere romjuls-renn? Klubben kommer i tillegg til å ar-
rangere dobbeltrenn senere i sesongen.


Det blir NMM i midten av april. KM på Polarsletta i januar


Det er kommet en ny trener på Gruppe 3, det er en ung dame fra Nordreisa. Hun har selv mye er-
faring med ski. 


Skigymnaset i Nordreisa ønsker å selge seg inn til 08-løpere. Styret er skeptisk, men vil ta stilling 
til saken når henvendelse kommer.


Økonomi. Tone orienterer om at klubben ligger godt an i forhold til budsjett. Noen pensjonerte lø-
pere har fortsett FIS-lisens, disse må meldes av.


Klubben må ta i bruk nytt system som erstatter KlubbAdmin.


46/23	 Dugnad i Skileksområdet


Vedtak: dugnad arrangeres søndag 17. september kl 17. 



47/23	 Andre saker


Reisereglement. Hilde presenterte saksfremlegg med tre alternativer. 


Vedtak: Alternativ nr 3 vedtas. Dette innebærer at det ikke skal stilles krav til et visst tre-
ningsoppmøte før deltakelse i regionale og nasjonale renn som NNM, Hovedlandsrennet og 
Norges Cup. Samtidig skal løperne tilstrebe å delta i klubbens egne renn og arrangementer. 

• Tony tar kontakt med Sundquist om tilbud på masse (sand/grus)

• Søknad til Samfunnsløftet. Jarle jobber med saken frem til søknadsfristen 15 september. Styret 

ber om at det legges inn midler i søknaden til anskaffelse av sand og grus til skileksområdet.

• Klubben har ikke mottatt prosjektpenger fra Amedia. Atle følger opp

• Rydding av lagerrom på Brunosten finner sted 11 september kl 16

• Arbeidet med rekrutteringsplan (punktliste) videreføres

• Arbeidet med anleggsplan (punktliste) videreføres.

• Klubben ønsker tilbud fra regnskapsførere for årsoppgave. Gunnar følger opp


Neste møte: midt av september, i uka før samling



